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 Protokół nr 70/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 listopada 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 70 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - Andrzej Ochlak, Wicestarosta - Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska,               

Marcin Buliński, Sekretarz –  Ewa Kalisz - Górzkowska oraz Skarbnik –  Sebastian Kiński.   

Pan Starosta potwierdził obecność wyżej wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 

członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 70 zdalnego posiedzenia Zarządu. Stanowi 

on załącznik nr 1. Poprosił o rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku pani A. Marchlewskiej - Barczewskiej – dyrektor PCPR w 

sprawie wycofania uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu 

finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020.  

 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia wraz z 

rozszerzeniem.  

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm. po korekcie . 

 

Pan Skarbnik poinformował, że korekta WPF i budżetu związana jest z decyzjami Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. Wyjaśnił, że jest to korekta decyzji dotyczącej zadań związanych z 

ratownictwem medycznym, zmieniająca przeznaczenie dotacji w wysokości 38 870 zł, środki 

zostaną przeznaczone na zakup dwóch wideolaryngoskopów oraz urządzenia usg wraz z 

monitorem. Dodał, że sprzęt będzie przekazany do Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim. Ponadto poinformował, że druga decyzja Wojewody dotyczy Domu Pomocy 

Społecznej w Grodzicznie, jest to zwiększenie środków na wydatki bieżące jednostki o kwotę 

17 459 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr XV/94/2019 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. po korekcie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami w sprawie 

przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacje DPS stanowią załączniki nr 2 i 3. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani 

A. Marchlewskiej - Barczewskiej – dyrektor PCPR w sprawie wycofania uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020.  

 

Pan Starosta wyjaśnił, że kwota która miała zostać przesunięta z turnusów rehabilitacyjnych 

pochodząca z rezygnacji osób niepełnosprawnych z dofinansowania, uwzględniała zwroty 

środków finansowych od organizatorów tychże turnusów, które jednak do dnia dzisiejszego nie 

zostały zwrócone i zaksięgowane na koncie PCPR. 

W związku z powyższym z porządku obrad Sesji Rady Powiatu zostanie zdjęta uchwała Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. Za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku głosowali:               

A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pani Sekretarz wyjaśniła kwestię dotyczącą wniosku AGROUNII, który był rozpatrywany na 

poprzednim posiedzeniu Zarządu. Poinformowała, że wnioskowano o dofinansowanie realizacji 

działań powyższej fundacji. Dodała, że powyższa fundacja mogłaby uzyskać środki finansowe  

na podstawie ustawy o finansach publicznych zgodnie z art. 221, gdzie podmioty nie należące 

do sektora finansów publicznych, nie działające w celu osiągniecia zysków mogą otrzymać z 

budżetu dotacje celowe na cel publiczny związany z realizacją zadań tej jednostki a także na 

dofinansowanie inwestycji, w trybie ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. Stwierdziła, że trzeba zwrócić uwagę, iż powinny to być zadania związane z 

realizacją działań tej jednostki. Natomiast tutaj jest prośba o zakup rzeczy potrzebnych do 

realizacji działań AGROUNII, to jest na zakup: kamizelek odblaskowych, czapek, maseczek, 

kurtek,. Wyjaśniła, że musiało to by się odbywać w trybie konkursowym lub 

pozakonkursowym, zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Dodała, że jest również jeszcze jeden artykuł, który został wprowadzony ustawą z dnia 

02.03.2020r. jeżeli chodzi o szczególne rozwiązania związane z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem  COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych. Natomiast w tym artykule wyraźnie mówi się, iż można 
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dofinansowywać organizacje pozarządowe, ale muszą to być zadania związane z 

przeciwdziałaniem COVID – 19. Dlatego też, w tym przypadku gdzie AGROUNIA wnioskuje 

o dofinasowanie na zakup rzeczy: kamizelek odblaskowych, czapek, maseczek, kurtek, to w 

tym trybie nie można dofinansowywać takiej działalności.  

Pan Buliński podziękował za odpowiedź i stwierdził, iż słusznie rozpatrzono wniosek 

negatywnie na poprzednim posiedzeniu Zarządu. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Pismo pana Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej stanowi załącznik nr 5. 

 

Pismo Radnych Miejskich: Barbary Bober, Daniela Smukała, Adama Straus, Jacka Wolskiego 

w sprawie Warsztatów Terapii Zajęciowej wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 6. 

 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


